



LACQUER CHEST OF DRAWERS, Louis XV, with the signature MIGEON (Pierre II Migeon, maitre 1739) and guild stamp, Paris circa 1750. Wood lacquered on all sides in "the Chinese style"; with idealised park and pagoda landscapes on a black ground. The centrally bombé front with 2 sans traverse drawers, fine matte and polished gilt bronze mounts and sabots and shaped "Brèche d'Alep" top. 120x63x84.5 cm. Provenance: - In the 19th century in the collection of Comte Jacques de Vienne, Paris. - Private collection, Australia.

Louis XV, undeutlich sign. MIGEON (Pierre II Migeon, Meister 1739), Innungsstempel, Paris um 1750.

Holz allseitig gelackt im "goût chinois"; auf schwarzem Fond idealisierte Park- und Pagodenlandschaft mit Figurenstaffage. Geschweiffter, trapezförmiger Korpus mit vorstehenden vorderen Eckstollen

Koller Auktionen - Lot 1210*

A144 Furniture, Porcelain & Decoration - Monday 17 March 2008, 10.00 AM

auf wellig ausgeschnittener Zarge mit geschweiften Beinen. In der Mitte gebauchte Front mit 2 Schubladen ohne Traverse. Feine, matt- und glanzvergoldete Bronzebeschläge und -sabots. Profilierte "Brèche d'Alep"-Platte. Etwas zu überholen. 120x63x84,5 cm.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 100 000 / 150 000

€ 103 090 / 154 640

Koller Auktionen - Lot 1210*

A144 Furniture, Porcelain & Decoration - Monday 17 March 2008, 10.00 AM



Koller Auktionen - Lot 1210*

A144 Furniture, Porcelain & Decoration - Monday 17 March 2008, 10.00 AM

